
      Den 27. marts 2023 

 

 

Vi er naturligvis alle imod forringelser i vores næres livskvalitet og vi er derfor imod besparelser. 

Vi mener ikke at klippekortsordningen skal afskaffes, da det kan få store konsekvenser for de svageste 
beboere. 

Afskaffelse af klippekortsordningen kan betyde, at specielt beboerne med svagt netværk vil opleve ensomhed 
og ikke får mulighed for at deltage i aktiviteter. 

De svageste ældre, som på nuværende tidspunkt får ydelsen vil/kan måske ikke deltage i 
fællesarrangementer. 

Hvis klippekortsordningen afskaffes, vil det være en god ide at bibeholde en pulje til særlig opmærksomhed 
overfor de svageste beboere. 

 

Venlig hilsen  

Beboer- og pårørenderådet,  

Plejecenter Violskrænten og Grønnegården 


